
Zápis z ustavujícího zasedání Školské rady dne 20. 11. 2018 
 
Členové rady: MUDr. Martin Sklenář 

 Mgr. Petr Barannikov 
Mgr. Martin Hejl 
Mgr. Eduard Jiran 

 Ing. Markéta Hobzková 
Ing. Tomáš Mrázek 
 

Host za ZŠ a MŠ: Mgr. Jiřina Tafatová 

 
 
Dne 20. 11. 2018 se uskutečnilo ustavující zasedání Školské rady. 
 
I. Zahájení jednání, volba vedení Školské rady 
 
Jednání zahájila ředitelka školy Mgr. J. Tafatová. Přivítala přítomné a seznámila je s úlohou a 
pravomocemi Školské rady (dále jen ŠR). Dále navrhla hlasování o předsedovi ŠR. 
 
Návrh do funkce předsedy ŠR - MUDr. M. Sklenář: 
 
PRO - 4 (P. Barannikov, M. Hejl, E. Jiran, M. Hobzková) 
PROTI - 0 
ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ - 2 (M. Sklenář, T. Mrázek) 
 
MUDr. M. Sklenář byl zvolen předsedou ŠR. 
 
Mgr. J. Tafatová dále navrhla hlasovat o obsazení pozice místopředsedy ŠR. 
 
Návrh do funkce místopředsedy ŠR - Mgr. P. Barannikov: 
 
PRO - 5 (M. Hejl, E. Jiran, M. Hobzková, T. Mrázek, M. Sklenář) 
PROTI - 0 
ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ - 1 (P. Barannikov) 
 
Mgr. P. Barannikov byl zvolen místopředsedou ŠR. 
 
MUDr. M. Sklenář poděkoval Mgr. J. Tafatové a požádal ji o návrh programu jednání. Mgr. J. 
Tafatová uvedla nutnost odsouhlasení Školního řádu pro školní rok 2018/2019 a Výroční 
zprávy za školní rok 2017/2018. MUDr. M. Sklenář požádal Mgr. J. Tafatovou o upravení 
důvodu ukončení pracovního poměru s paní J. Libichovou ve Výroční zprávě, na který tato 
upozornila po zveřejnění dokumentu. 
 
II. Jednání dle programu 
 
MUDr. M. Sklenář navrhl hlasovat o schválení Výroční zprávy: 
 



PRO - 4 (M. Hejl, M. Hobzková, T. Mrázek, M. Sklenář) 
PROTI - 0 
ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ - 2 (E. Jiran, P. Barannikov) 
 
Výroční zpráva za školní rok 2017/2018 byla s podmínkou upravení výše zmíněné 
informace schválena. 
 
MUDr. M. Sklenář navrhl hlasovat o schválení Školního řádu: 
 
PRO - 4 (M. Hejl, M. Hobzková, T. Mrázek, M. Sklenář) 
PROTI - 0 
ZDRŽEL(A) SE HLASOVÁNÍ - 2 (E. Jiran, P. Barannikov) 
 
Školní řád pro školní rok 2018/2019 byl schválen. 
 
Mgr. J. Tafatová avizovala rozeslání návrhu rozpočtu členům ŠR k prostudování a vydání 
stanoviska. Dále uvedla nutnost projednání inspekční zprávy. 
 
MUDr. M. Sklenář požádal členy ŠR o prostudování Jednacího řádu ŠR do příštího jednání. 
 
Mgr. M. Hejl navrhl v průběhu funkčního období revizi a případnou úpravu Volebního řádu. 
 
MUDr. M. Sklenář ukončil jednání a termín další schůzky byl stanoven na 27. 11. 2018. 


